
 

  

Ajuntament de Santa María del Camí 

Plaça de la Vila, 1, Santa María del Camí. 07320 (Illes Balears). Tel. 971620131. Fax: 971140337 

 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EN 
PLE DIA 01-12-2022. 
 
REGIDORS ASSISTENTS:   Sr. Nicolau Canyelles Parets. 

Sra. Magdalena Crespí Simón. 
Sr. Miquel Niell Crespí. 
Sra. Catalina Victoria Pons Rosselló. 
Sra. Margalida Bonet Martorell. 
Sra. Candela Atienza Ibarra. 
Sr. Andreu Jaume Castañer. 
Sr. Rafael Mesquida Oliver. 
Sra. Mª Francisca Muñoz Pizá. 
Sra. Juana Mª Colom Coll. 
Sr. Andrés Fernández Gervilla. 
Sr. Juan Luís Rodríguez Recio. 
 

REGIDORS QUE HAN JUSTIFICAT 
LA SEVA ABSÈNCIA:   Sr. Matías Frau Coll. 

 
 
 

A les dependències municipals de Santa Maria del Camí, Illes Balears, a 
les vint hores cinc minuts de dia u de desembre de dos mil vint-i-dos, es 
constitueix l'Ajuntament en Ple, sota la Presidència del Batle, Sr. Nicolau 
Canyelles Parets, per tal de celebrar sessió ordinària i tractar-hi els assumptes 
relacionats a l'ordre del dia, degudament distribuït. 

Hi assisteixen els Srs. Regidors que s’esmenten a l’encapçalament i hi 
actua com a Secretària, la de la Corporació, Sra. Lourdes Dols Salas; assistint 
també la Interventora municipal, Sra. Nicole Cazacu Cazacu.  

 
 El Sr. Batle dóna la benvinguda als assistents i oients malgrat avui hi 
hagi futbol. Assenyala que han de recordar que aquest partit es juga a un lloc 
on no es respecten els drets humans i s’ha escollit sols per raons econòmiques, 
pel que és d’agraïr el seguiment d’aquest ple. 
 Seguidament expressa que els al·lots de l’institut de Santa Maria del 
Camí llegiran el manifest que han redactat sobre el 25 N. 
 
“MANIFEST 25 N curs 22/23, IES SANTA MARIA 

 

25N, Som Subjectes No Objectes, l’IES SANTA MARIA contra la VIOLÈNCIA 

MASCLISTA 

 

Avui, 25N, dia internacional per a l’eliminació de la violència contra les dones, la 

comunitat educativa de l’IES Santa Maria vol cridar ben fort que les DONES som 

SUBJECTES i No Objectes, que ens volem VIVES I LLIURES. 
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Enguany, especialment, denunciam el pes de la VIOLÈNCIA ESTÈTICA, una violència 

que la societat patriarcal ha exercit sobrnosaltres. Aquesta violència ve determinada pels 

estereotips de bellesa normatius (aquells models que ens diuen que allò més bell és: 

dona blanca, prima, heterosexual, submisa...). 

Des de ben petites se’ns anima a cuidar-nos el cos, a depilar-nos, a pintar-nos perquè 

estar més guapa és agradar elaltres, és tenir èxit. I nosaltres, avui, diem PROU; VOLEM 

TENIR EL CONTROL sobre nosaltres mateixes. Som alguna cosa més que un COS, 

som SUBJECTES. 

Per altra banda, els nostres companys també pateixen aquesta violència estètica i avui se 

sumen al nostre clam. Homes, dones, membres del col·lectiu LGTBIQ+ unim forces per 

denunciar aquesta societat de consum que ens vol controlar. Que ens imposa una forma 

de ser i de fer. 

Reivindicam que tots els cossos són vàlids; i que els estimam perquè ens permeten 

moure’ns, gaudir, fer esport, viure. 

Per això, avui, dia 25N, des del nostre institut, diem PROU a tot tipus de violència 

masclista i especialmente a la violència estètica que aquesta societat patriarcal i 

heteronormativa ens vol imposar. Som Subjectes No Objectes”. 

 
 
 El Sr. Batle dóna l’enhorabona a l’alumnat, professorat i pares. Expressa 
que desgraciadament aquesta violència existeix i ojalà un dia es pugui celebrar 
sols Santa Catalina, no només el 25 N i que desapareixi tota aquesta violència. 
Assenyala que aquest manifest s’ha d’aplicar els 365 dies de l’any. 
 Els altres regidors també agraeixen les paraules de l’alumnat. 
 

A continuació, hom passa a examinar els punts de l’ordre del dia.  
 

 1.-APROVACIÓ ACTA SESSIÓ 28-07-2022. 
 

El Sr. Batle demana si qualcú té res a dir d’aquesta acta. 
Ningú pren la paraula; per la qual cosa, posada a votació l’acta de la 

sessió de dia 28-07-2022, és aprovada per unanimitat dels Srs. Regidors 
assistents. 

 
 
2.-MODIFICACIÓ ORDENANÇA MEDI AMBIENT I CONVIVÈNCIA 
CIUTADANA. 
 

 El Sr. Batle cedeix la paraula a la Sra. Margalida Bonet, regidora de medi 
ambient, i aquesta exposa que es tracta d’una modificació puntual d’aquesta 
ordenança a l’apartat d’animals domèstics i consisteix en afegir un paràgraf que 
digui que no es pot alimentar els animals a la via pública i espais públics, 
especialment pel que fa a moixos, coloms i gavines ja que es pretén evitar que 
hi hagi colònies no controlades. Continua dient que hi ha molts problemes per 
aquest fet i es pretén aquesta modificació per disposar d’una base jurídica. 
 El Sr. Batle manifesta que es trobaven coixos en la normativa d’aquests 
fets ja que no es recollien i no es podia posar cartelleria ni aplicar sancions, 
llegint a continuació les propostes. 
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 El Sr. Andreu Jaume assenyala que els hi sembla bé per evitar la 
proliferació de colònies no controlades i que han vist que quan hi ha un moix al 
carrer, se li sol posar aigua i menjar. 
 El Sr. Batle manifesta que de fet, hi havia una proposta del Sr. Juan Luís 
Rodríguez de modificar ordenances però que aquesta legislatura ha estat molt 
rara. Expressa que realment les ordenances s’han de modificar i actualitzar 
però que no hi ha hagut temps. 
 El Sr. Juan Luís Rodríguez exposa que estan d’acord amb aquesta 
modificació però que hi ha més articles que afecten la convivència i no es 
modifiquen; per la qual cosa, s’abstendrà a la votació. 
 El Sr. Batle manifesta que es comprometen a mirar-ho i revisar-ho. 
 
 Posat a votació aquest punt de l’ordre del dia, el Ple de la Corporació per 
onze vots a favor, corresponents als regidors de MÉS, PP i PSOE-PSIB i una 
abstenció del regidor d’ALPSM, aprova les següents propostes: 
 

“1.-Aprovar inicialment la modificació de l’ordenança municipal de medi ambient i 

convivència ciutadana en el sentit següent: 

 

a) Modificar l’art. 66 afegint un nou paràgraf  i quedant redactat en la forma 

següent: 

 

“Article 66.  

 

1.-Els animals que es trobin amollats o perduts a les vies publiques seran 

recollits pel servei municipal i entregats a una entitat protectora d’animals 

abandonats. Els propietaris se’n faran càrrec dels costos de manteniment,  

manutenció, la taxa establerta i la multa corresponent. 

 

2.-Queda prohibit alimentar els animals a la via pública i/o en espais públics, 

especialment pel que fa a moixos, coloms i gavines; excepte en els espais públics que 

determini l’Ajuntament per a tal fi i només per persones autoritzades”. 

 

 

      2.-Publicar aquest acord al BOIB i al tauler d’anuncis de l’Ajuntament, de 

conformitat amb l'establert a l'art. 102 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i 

de règim local de les Illes Balears, perquè durant el termini de trenta dies, comptats a partir 

del dia següent hàbil al de la publicació del corresponent anunci al BOIB, el veïnatge i les 

persones legítimament interessats puguin examinar l'expedient i efectuar les reclamacions, 

objeccions i observacions que considerin pertinents.  

 

      3.-En cas de què no es produeixi cap reclamació, objecció ni observació dins el 

termini indicat, entendre que queda definitivament aprovada la modificació d’aquesta 

Ordenança en funció del previst a l’art. 102 d) de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, 

municipal i de règim local de les Illes Balears, entrant en vigor un cop publicada 

íntegrament sobre el B.O.I.B i transcorregut el termini previst a l'art. 113 de l’esmentada 

Llei, i regint mentres no es modifiqui o derogui expressament. 
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      4.-Remetre certificat d'aquests acords, així com còpia d'aquesta ordenança a la 

Conselleria de Presidència, Funció Pública i Igualtat del Govern de les Illes Balears, al 

Consell de Mallorca i a la Delegació del Govern de les Illes Balears, als efectes prevists a 

l'art. 113 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes 

Balears”.  

 

 

3.-MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL IMPOST ACTIVITATS 
ECONÒMIQUES. 

 
 El Sr. Batle manifesta que es tracta de modificar la categoria i fer-hi dos 
trams: categoria primera per al polígon industrial de Son Llaüt, amb un coeficient 
d’1,1 i categoria segona per a la resta del municipi, amb un coeficient d’1,2; amb 
la qual cosa hi haurà una adaptació a l’art. 87 de la Llei d’Hisendes Locals, 
independentment d’altres zones que a la pròxima legislatura, si qualcú ho vol fer, 
ho podrà fer. 
 El Sr. Andreu Jaume expressa que li sembla que adaptar-se a normativa i 
complir la llei, és el que s’ha de fer. 
 El Sr. Juan Luís Rodríguez assenyala que ell votarà en contra perquè 
només hi ha dos trams i no diferencia carrers. 
 El Sr. Batle manifesta que a la Comissió Informativa ja es va dir que ara es 
feia aquesta modificació d’aquesta manera, amb el vist-i-plau de l’ATIB i que en el 
futur ja es veuria el que es faria. Expressa que en aquests moments l’esmentada 
ordenança ha quedat obsoleta i que no s’ha tocat des de 1995. 
 
 Posat a votació aquest punt de l’ordre del dia, el Ple de la Corporació per 
onze vots a favor, corresponents als regidors de MÉS, PP i PSOE-PSIB i un vot 
en contra del regidor d’ALPSM, aprova les següents propostes: 
 

“PRIMER. Aprovar la modificació de l’Ordenança fiscal reguladora de l’Impost 

Activitats econòmiques (IAE), pel que fa a l’article 2n, en els termes que consta en 

l’expedient i amb la redacció que es recull a continuació: 

 

“Article 2n. Per a totes les activitats exercides en aquest terme municipal les 

quotes mínimes de les tarifes de l’Impost sobre Activitats Econòmiques, seran 

incrementades mitjançant l’aplicació sobre aquestes de coeficients, diferenciats d’acord 

amb la classificació de les vies municipals o trams en dues categories fiscals, segons 

l’establert a la taula següent:  
 

CATEGORIA FISCAL DE LES VIES PÚBLIQUES 
 

Categoria                                                               Coeficient aplicable 
 

Categoria 1ª_ Polígon Industrial Son Llaüt                              1,1 
Categoria 2ª_ Resta del municipi                                             1,2” 
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SEGON. Donar a l’expedient la tramitació i publicitat preceptiva, mitjançant 

exposició d’aquest en el taulell d’anuncis de l’Ajuntament i en el BOIB, per termini de 

trenta dies hàbils, dins dels quals els interessats podran examinar-lo i plantejar les 

reclamacions que considerin convenients. 
 

TERCER. Considerar, en el supòsit de que no es presentin reclamacions a 

l’expedient, en el termini anteriorment indicat, que l’acord és definitiu en base a l’article 

17.3 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text Refós 

de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals”. 

 
 (En aquests moments de la sessió, abandona la Sala la regidora Sra. 
Magdalena Crespí Simón). 
 
 
 
II.-CONTROL I SEGUIMENT D’ALTRES ÒRGANS DE LA CORPORACIÓ. 
 
 

1.-COMUNICACIONS DE BATLIA. 
 

El Sr. Batle manifesta que els Decrets dictats des de la darrera sessió 
s’han enviat per correu electrònic però que si volen qualque aclariment ho 
demanin i se’ls hi donarà. 

La Corporació se’n dóna per assabentada.  
 

  
 
El Sr. Batle manifesta que avui el Sr. Juan Luís Rodríguez ha enviat un 

correu dient que mancaven quatre decrets i ha d’assenyalar que aquests 
decrets no s’envien perquè es refereixen a hores extraordinàries i per protecció 
de dades. Manifesta que el funcionament d’aquestes és el següent: el cap del 
departament fa una sol·licitud, el regidor de l’àrea ho autoritza i el Batle ho 
aprova, abonant-se aquestes segons conveni. Continua dient el Sr. Batle que 
ha repassat els decrets i que ha vist que per equivocació se n’ha enviat un 
d’aquestes característiques, per la qual cosa demana disculpes. 

 
El Sr. Juan Luís Rodríguez demana com es donaven els decrets en 

legislatures anteriors. 
El Sr. Batle contesta que es donaven en paper dins el Ple. 
El Sr. Juan Luís Rodríguez demana que quan se’ls hi donin els decrets, 

aquests vagin enumerats. Assenyala que aquesta vegada se n’han enviat 
seixanta-cinc i les ha hagut d’obrir un a un i que ell no sabia que no hi tenia 
dret. 

El Sr. Batle manifesta que és per protecció de dades i que ell no sabia 
que anaven enumerats. Expressa que és la plataforma la que dóna els 
números. 

El Sr. Juan Luís Rodríguez exposa que a altres decrets que se li han 
donat hi ha nom i llinatges. 
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El Sr. Batle manifesta que ell ja ha dit que no hi haurien de ser. 
 
 
2.-PRECS, PREGUNTES I MOCIONS. 
 
-PP: Factures amb reparaments. 

 

El Sr. Andreu Jaume exposa que han vist que hi ha certes factures amb 
reparaments i el Batle les aixeca. 

El Sr. Batle manifesta que hi ha una funcionària de baixa i sembla que la 
pòlissa de l’assistència privada no cobreix certs serveis. La Seguretat Social 
cobreix la totalitat de serveis de tots els altres treballadors i ell no pot permetre 
que hi hagi un treballador no cobert de la mateixa manera que tots els altres. 
Assenyala que ja hi ha un advocat que lluita contra l’asseguradora. 
 

-PP: Policies. 

 

El Sr. Andreu Jaume demana quants policies hi ha actualment. 
El Sr. Batle contesta que ara mateix n’hi ha dotze i per a la propera 

convocatòria, se’n posaran tres més. 
 

-PP: Bassiot Ca’n Franco. 

 

 El Sr. Andreu Jaume demana com està el tema de les obres. 
 El Sr. Batle manifesta que estan a punt d’adjudicar-se i que s’han 
presentat set empreses. 
 
 -PP: Tresorer. 

 

 El Sr. Andreu Jaume demana quins requisits ha de complir el tresorer de 
l’Ajuntament. 
 El Sr. Batle manifesta que ha de tractar-se d’un funcionari amb 
habilitació de caràcter nacional. Assenyala que la funcionària nomenada està 
fent feina actualment i que l’ATIB va passar una relació de conceptes que 
s’havien de cobrar urgentment. Continua dient el Sr. Batle que el tema és 
complicat i que quan es va iniciar el procediment per posar un tresorer, va venir 
un habilitat que volia dur el lloc de treball acumulat ja que es pensava que hi 
havia més gent fent feina a l’àrea. 
 El Sr. Andreu Jaume exposa que consultat el Consell de Mallorca, 
aquest va dir que les places de Secretaria, Intervenció i Tresoreria eren per a 
habilitats nacionals. 
 El Sr. Batle respon que sí però que aquesta plaça no es va cobrir amb 
aquest procediment i es va haver d’actuar amb rapidesa, fent un nomenament 
temporal ja que el que no pot ser és tenir factures aturades. 
 
 -PP: Tribunal Borsí. 

 

 El Sr. Andreu Jaume expressa que han vist que a un decret de 
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nomenament del tribunal per a un borsí, el President no forma part de la 
plantilla de personal, demanant quins requisits ha de tenir. 
 El Sr. Batle manifesta que hi havia membres d’aquest tribunal que 
estaven de baixa i no es podia esperar més. 
 El Sr. Andreu Jaume demana si el President ha de ser un càrrec de 
confiança o si pot ser una persona externa a l’Ajuntament. 
 La Sra. Candela Atienza assenyala que pot ser una persona externa a 
l’Ajuntament i que ha de tenir igual o superior categoria que la de la plaça 
convocada. 
 El Sr. Juan Luís Rodríguez també demana si pot ser President del 
Tribunal una persona externa a l’Ajuntament. 
 El Sr. Batle manifesta que sí, assenyalant que la persona concreta a que 
es refereixen està contractada per l’Ajuntament i que a més pot ser President o 
membre d’un tribunal personal d’altre Ajuntament. 
 

-PP: Pàrquing estació. 

 

El Sr. Andreu Jaume exposa que han vist que el pàrquing de l’estació 
segueix sense llum i que no funcionen els punts de recàrrega. Assenyala que el 
pàrquing s’està degradant, demanant si s’ha fet qualque gestió amb Serveis 
Ferroviaris. 

El Sr. Batle manifesta que ahir es va decidir desmuntar les columnes i fer 
el portell més ample i que entre Serveis Ferroviaris i Gesa es passen la pilota. 

 
-PP: Aigua. 

 
El Sr. Andreu Jaume exposa que han vist una informació al Diari de 

Mallorca sobre la quantitat de tones d’aigua que es perden al municipi, tot dient 
que és enorme i que aquestes dades s’han tret de Recursos Hídrics. Assenyala 
que aquesta legislatura està perduda per aquest tema i que estan en una zona 
de risc. Exposa que s’haurien de fer més planificacions i actuacions ja per mirar 
d’arreglar aquest tema. 

El Sr. Batle manifesta que no saben d’on treu el diari aquestes dades 
perquè ells tenen les dades del servei d’aigües i no quadren amb les del diari. 
Assenyala que cada vegada que s’obri un carrer, el primer que es fa és arreglar 
les canonades i les fuites d’aigua queden. Diu que sí és cert que no es 
comptabilitzen totes les aigües i el que s’intenta és posar comptadors però que 
les obres són molt costoses. 

Continua dient el Sr. Batle que al camp de futbol han de fer quatre 
entrades d’aigua i posar quatre comptadors i quan tota aquesta feina estigui 
feta tornaran a comptabilitzar. Es pot tenir qualque fuga perquè la xarxa és molt 
vella però diu que discrepa de què hi hagi un desfase tan gros.  

El Sr. Andreu Jaume demana d’on es treu idò la Direcció General 
aquestes dades. 

El Sr. Batle manifesta que ell ha tengut reunions amb dues inspectores i 
manegen aquestes dades però que també ha xerrat amb la persona que du la 
comptabilitat de l’aigua i s’ha vist que no hi havia tanta diferència i que tot el 
que no es factura, són pèrdues. Assenyala que ara estan amb negociacions 
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amb l’institut perquè tenen un consum bestial i que la persona encarregada de 
la brigada d’aquest tema, va fer un estudi els vespres i els caps de setmana i 
no va trobar cap rompuda. Diu que ara estan mirant si l’Ajuntament se’n fa 
càrrec a canvi de qualque contraprestació com per exemple poder emprar les 
pistes. Acaba manifestant que no diu que no hi pugui haver qualque fuita però 
no la que suposa aquest desfase tan gran. 

La Sra. Victòria Pons assenyala que cada regidor dins la seva àrea va 
fent petites coses, com per exemple canviar les aixetes del camp d’esports, les 
de Son Llaüt. Expressa que aquestes no es compten perquè no hi ha 
comptadors però que a nivell de conciència ecològica, s’actua. 

 
-PP: Pagament sortides per al poble. 

 

El Sr. Andreu Jaume demana per quin motiu es paguen tres euros per 
sortides culturals per al poble quan no s’empra autobús. 

El Sr. Batle diu que ho desconeix. 
La Sra. Juana Mª Colom exposa que els nins anaren a fer una visita al 

cementiri i la monitora els hi demanà tres euros. 
El Sr. Andreu Jaume expressa que també es demanaren tres euros per 

una visita que es va fer a Santa Eugènia i que abans aquestes sortides no es 
pagaven. 

La Sra. Margalida Bonet assenyala que es paguen tres euros a totes les 
sortides. 

La Sra. Victòria Pons exposa que en aquests tipus de visites culturals, 
els monitors sempre han cobrat i o bé els havia de pagar l’Ajuntament o bé 
cobraven amb aquest preu simbòlic. 

El Sr. Batle manifesta que quan es fa totalment gratuït, la gent s’apunta i 
després no hi va i tu ja tens el monitor contractat. 

La Sra. Victòria Pons expressa que ara, per Nadal, a tots els tallers que 
es faran al casal de joves també es cobrarà i que els monitors es paguen amb 
el pressupost que manegen i aquestes aportacions. Diu que per exemple, a ses 
escoles, el taller de ximbombes va suposar per a l’Ajuntament mil euros entre 
les tres escoles i a s’alumnat se li va fer pagar un euro simbòlic i que se’n 
sortiren gràcies a l’aportació de l’Obra Cultural i de Joventut però sinó, 
s’hagués hagut de repercutir als usuaris. 

La Sra. Juana Mª Colom exposa que troba un poc abusiu que es cobrin 
visites als al·lots dins el poble, sense emprar autobús i que s’hauria de repartir 
d’una altra manera. 

La Sra. Victòria Pons expressa que això ho haurien de reclamar al centre 
educatiu perquè els centres accepten i programen les sortides per PGA 
(programació general anual) i que si el centre controla, el preu està descomptat 
des del principi i això passa a tots els centres. 

El Sr. Batle manifesta que es deu sobretot a afiançar l’assistència de la 
gent. 

 
-PP: Plaça arxiver. 

 

El Sr. Andreu Jaume demana com és que es va posar com a requisit de 
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la convocatòria esser doctor. 
El Sr. Batle manifesta que hi va haver una sèrie de malentesos entre el 

que s’havia demanat i el que s’ofertà des del SOIB. Diu que és vera que les 
exigències eren molt elevades i va ser per un motiu molt específic i és que 
urgia moltíssim tenir aquesta plaça ja que hi ha un conveni signat amb la 
universitat i s’han de complir uns terminis. Expressa que es va optar per una 
solució ràpida que va ser la del SOIB ja que en cas contrari, el personal de 
l’Ajuntament ha de deixar les seves feines i s’ha de dedicar a revisar 
documentació, baremar, fer llistes...Però que malgrat tot això, hi ha setanta-
dues sol·licituds presentades i ara s’ha de mirar tota la documentació i 
baremar, la qual cosa suposa molta feina i hi ha molt poca gent i si es dedica a 
això, no pot complir amb les seves tasques. Assenyala que és el que passa 
sempre a aquest Ajuntament, que són molt pocs i van sempre desbordats de 
feina. 

Continua dient que la contractació és sols per sis mesos i que durant els 
mateixos es mirarà de treure la plaça i es va fer així per sortir del pas amb la 
universitat. Diu que de totes maneres es va demanar al SOIB si es podia tirar 
enrere la convocatòria i les respongueren que no. Assenyala que hi va haver 
una reunió amb els sindicats i es va reunir la mesa de negociació i es va arribar 
a un acord, amb un document signat que deia que vista la urgència, es cobrís 
durant sis mesos aquesta plaça amb el compromís de fer un borsí durant 
aquests sis mesos. 

El Sr. Andreu Jaume demana si ja s’ha cobert la plaça. 
El Sr. Batle diu que no i que ara s’haurà de mirar tota la documentació 

presentada i si els setanta-dos aspirants que s’han apuntat compleixen o no els 
requisits. 

El Sr. Juan Luís Rodríguez demana si aquests setanta-dos aspirants que 
s’han apuntat són doctorats. 

El Sr. Batle diu que no ho saben però que si no és veritat, això diu molt 
de la persona presentada. 

La Sra. Margalida Bonet assenyala que ella ha vist les llistes dels 
presentats, els seus DNI, i a la darrera columna, tots posen que compleixen els 
requisits. 

El Sr. Juan Luís Rodríguez assenyala que per aquesta plaça no es pot 
demanar que siguin doctorats, segons ha consultat i que creu que es recurrirà 
aquesta convocatòria ja que no compleix els requisits legals; en primer lloc 
perquè no es pot demanar com a requisit un doctorat i en segons lloc perquè 
per exemple a Catalunya s’està recurrint una convocatòria que demanava com 
a requisit el carnet de conduir. 

Continua dient que aquest Ajuntament ja va viure una situació molt 
parescuda quan a una convocatòria es va demanar segon de carrera i es va 
impugnar i retirar. 

El Sr. Juan Luís Rodríguez expressa que no entén com el comitè 
d’empresa ho ha pogut aprovar i que vol sumar-se a la preocupació de la gent 
per aquesta convocatòria, que també ha sortit als mitjans de comunicació. 

El Sr. Batle manifesta que ell també se suma a la preocupació de la gent 
però que han parlat i consultat el SOIB i aquest els hi ha dit que és legal i es 
pot tirar envant i que ara hi ha un marge de sis mesos per fer aquest borsí. 
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-PP: Mirall Camí Ca na Cili. 

 

El Sr. Andreu Jaume assenyala que a la sortida del Camí de Ca na Cili hi 
havia un mirall que es va rompre, se’n va posar un altre petit i no es veu on fa 
falta. Demana si se podria canviar perquè la gent no hi veu i ha de treure 
massa el morro del cotxe, amb el perill que això representa. 

El Sr. Batle respon que ho miraran. 
 

-PP: Fems Ca’n Borreó. 

 

El Sr. Andreu Jaume expressa que a Ca’n Borreó, un parell de veïnats li 
han fet veure que a una casa que està dins terreny rústic li recullen el fems i a 
una altra que està just devora, no li recullen. Assenyala que les dues cases 
presenten les mateixes característiques i que ell ha recollit les queixes dels 
veïnats. 

El Sr. Batle manifesta que parlaran amb l’empresa que recull el fems i 
que tots els pobles de la Mancomunitat del Raiguer han rescindit el contracte 
de recollida de fems perquè no funcionava. 

 
-PP: Serveis Ferroviaris Festa Vi Novell. 

 

El Sr. Andreu Jaume demana si per a la festa del vi novell es va 
sol·licitar una major freqüència del servei de tren. 

El Sr. Batle diu que es va demanar però que es negaren amb l’excusa 
que sols hi havia hagut deu persones la darrera vegada que es va fer. 

El Sr. Andreu Jaume exposa que és incomprensible que es faci per a 
altres pobles i no per a Santa Maria i a més per un govern ecologista. 

La Sra. Victòria Pons expressa que això també passa a Sa Rocketa. 
La Sra. Candela Atienza assenyala que és incomprensible que no se 

posi més freqüència per a una festa que està dedicada al vi i s’hagi d’agafar 
cotxe. 

 
-ALPSM: Subvencions. 

 

El Sr. Juan Luís Rodríguez exposa que les subvencions no s’han duit a 
aquest Ple. 

El Sr. Batle manifesta que les subvencions no s’han duit mai a Ple i que 
sols hi va haver una proposta, que ara es tornarà convocar la comissió i es 
discutirà. Assenyala que ja es va dir al pertinent ple que es faria una comissió, 
se discutiria i si tots estaven d’acord, es passaria a Intervenció i a Tresoreria 
per poder pagar. 

El Sr. Juan Luís Rodríguez expressa que ell ha consultat expedients i ha 
observat que a les esportives es planteja el mateix problema que l’any passat ja 
que hi ha gent que col·loca les llicències i també en altres, com la de les 
AMIPA, ha trobat coses que sembla que no estan bé. Continua dient que en 
relació a les del lloguer per a joves, el derivaren a Serveis Socials. 

El Sr. Batle manifesta que aquestes darreres les duen conjuntament 
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l’ADOL i Serveis Socials perquè hi ha més gent que en demana i Serveis 
Socials ho tramita també amb l’IBAVI, però que pot anar a Serveis Socials a 
consultar els expedients. 

El Sr. Juan Luís Rodríguez exposa que voldria fer una proposta en 
relació a la gestió. Diu que per cada activitat que fa una entitat, s’ha d’omplir 
una fitxeta i uns doblers i si una mateixa entitat fa catorze activitats, s’ha d’anar 
sumant, quan a tota convocatòria hi ha un pressupost i un resum i saps per a 
cada activitat els doblers que es donen. 

El Sr. Batle manifesta que s’ha d’anar millorant. 
 

-ALPSM: Sanitat personal. 

 
El Sr. Juan Luís Rodríguez expressa que no li ha quedat clar el tema de 

la companyia d’assegurances, demanant si el personal no està a la seguretat 
social. 

El Sr. Batle manifesta que no tot ja que els funcionaris més antics podien 
triar entre seguretat social o assistència privada i n’hi ha un parell que sols 
tenen assistència privada. 

El Sr. Juan Luís Rodríguez demana si l’Ajuntament assumeix aquestes 
pòlisses. 

El Sr. Batle contesta que és clar que sí. 
El Sr. Juan Luís Rodríguez demana si pel decret en que hi ha una 

disconformitat amb la companyia d’assegurances s’ha contractat un misser. 
El Sr. Batle manifesta que sí i que els hi semblava molt injust tenir 

desemparada aquesta treballadora i l’Ajuntament se n’ha fet càrrec. Assenyala 
que és la companyia la que ha de pagar i que l’Ajuntament el que fa és avançar 
els doblers. 

 
-ALPSM: Tresorera. 

 

El Sr. Juan Luís Rodríguez expressa que el Batle ha dit que el comitè 
d’empresa va nomenar a la tresorera. 

El Sr. Batle manifesta que la tresorera la va nomenar la CAIB i que té 
aquí mateix el document que assenyala que se la nomena de manera 
accidental amb caràcter transitori, signat dia 31-07-2020 pel director general de 
la Conselleria d’Hisenda i Relacions Exteriors. 

El Sr. Juan Luís Rodríguez demana si aquesta nova tresorera entraria 
dia u de gener. 

El Sr. Batle manifesta que hi ha una tresorera nomenada pel govern i 
que està de baixa però que té bé les facultats mentals i que no se sap com 
evolucionarà la seva malaltia. Segueix dient que en converses mantingudes 
amb l’ATIB han vist que hi ha moltes factures pendents i que es va decidir de 
manera temporal que hi pogués haver qualcú del departament econòmic que 
signàs ja que sinó quedava tot bloquejat. Expressa que el decret posa 
clarament que és de forma temporal fins que torni la tresorera. 

El Sr. Juan Luís Rodríguez exposa que ell havia apuntat si el 
nomenament de la tresorera temporal s’havia consultat amb els sindicats. 

El Sr. Batle manifesta que sí però que aquest tema no depèn d’ells ja 
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que el lloc l’ha d’ocupar un habilitat nacional i el tema és complicat. 
El Sr. Juan Luís Rodríguez demana si es pot contractar una tresorera 

accidental que no tengui la titulació i no estigui habilitada. 
El Sr. Batle manifesta que no es va contractar sinó que simplement es va 

nomenar la persona més adient dins el departament econòmic per signar de 
manera accidental i se li abona un plus, com a qualsevol altre treballador que 
vegi augmentades les seves tasques. 
 

-ALPSM: Examen català. 

 

El Sr. Juan Luís Rodríguez expressa que se li ha comentat que a 
l’examen de català del borsí per a la brigada d’obres, una de les persones que 
vigilava era familiar d’un dels aspirants que s’examinava. 

El Sr. Batle manifesta que no ho sap perquè ell no hi era. 
 
-ALPSM: Pagament sortides per al poble. 

 

El Sr. Juan Luís Rodríguez expressa que ell també vol posar de relleu la 
seva disconformitat pel cobrament de doblers per les activitats que es fan al 
poble. Assenyala que les AMIPAS reben una subvenció i no s’hauria de pagar 
per aquest concepte. 

El Sr. Batle manifesta que ja ha dit que es fa per assegurar que hi vagi 
gent però que no obstant, recullen aquest prec. 

La Sra. Victòria Pons afegeix que se subvencionen moltes activitats 
culturals. 

 
-ALPSM: Decrets pagament carrera professional. 

 

El Sr. Juan Luís Rodríguez demana explicacions en relació a aquests 
decrets. 

El Sr. Batle manifesta que hi ha un comitè d’empresa que analitza la 
documentació presentada pels treballadors i estableix si compleixen els 
requisits per canviar de categoria i el que se li acud és que s’ha hagut de reunir 
dues vegades i com a conseqüència hi ha dos decrets. 

 
-ALPSM: Treballadora familiar. 

 

El Sr. Juan Luís Rodríguez demana explicacions en relació a un decret 
en el que es contractava una empresa per disposar d’una treballadora familiar. 

El Sr. Batle manifesta que creu que tot això va per la Mancomunitat del 
Raiguer. 

El Sr. Juan Luís Rodríguez assenyala que se la contracta per dos mesos 
i després hi ha un decret que denega a una treballadora familiar poder disposar 
d’un permís, demanant si aquest darrer té res a veure amb l’anterior. 

El Sr. Batle manifesta que no hi té res a veure. 
 
-ALPSM: Suspensió festa Halloween a Ruycal. 
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El Sr. Juan Luís Rodríguez demana perquè es va suspendre aquesta 
festa. 

El Sr. Batle manifesta que es va suspendre perquè no tenien cap tipus 
de llicència ni autorització i ja es publicitava a les xarxes socials. 

El Sr. Juan Luís Rodríguez demana si el local de Ruycal tenia llicència 
d’activitat. 

El Sr. Batle manifesta que per fer festes no, per restaurant sí. 
 

 
 

I no havent-hi més assumptes per tractar, el Sr. Batle dóna l'acte per 
finalitzat i aixeca la sessió quan són les nou hores trenta minuts de dia u de 
desembre de dos mil vint-i-dos; de totes les quals coses, com a Secretària de la 
Corporació, don fe. 
 
 
 
                                                          LA SECRETÀRIA 

Sgt: Lourdes Dols Salas. 
 

 
 

 
 

 

 

 

 


